



Shining With You Around The World
伴 您 照 耀 全 球

📍 Kuala Lumpur (KKKP 2017)
No. 10-1, Jalan Khoo Teik Ee,
Off Jalan Imbi, 55100 Kuala Lumpur.
☎ **03 - 97795509**
03 - 21446888
🌐 www.goldendeluxe.com.my
f [fb/GoldenDeluxeTravel](https://www.facebook.com/GoldenDeluxeTravel)

TOUR CODE: TPES

5 天 4 玩台湾逍遥游

- 第一天** 吉隆坡 - 桃园 (1H30M) 宜兰 (机上用餐 / 午: 自理 / 晚: 兰阳特色风味餐)
集合于吉隆坡国际机场, 乘搭客机飞往美丽宝岛 - 台湾。抵达后, 驱车前往宜兰入住:
【香格里拉农场】位于宜兰县冬山乡大元山、海拔二百五十公尺山麓上, 年均气温约 25 度, 气候舒适、景色迷人, 坐在园区内的荡秋千上, 可俯瞰整个三星平原。
您可在体验香格里拉民俗活动如:
【搓汤圆】搓汤圆不但象征全家团圆更是感恩话家常的欢聚时刻代表圆圆满满的喜悦与祝福。
【打陀螺竞赛】回味童玩时光, 香格里拉陀螺老师不藏私, 传授独家密技带领大家体验陀螺竞赛。
【放天灯】只要把愿望写在天灯上等它成功飞上天天后愿望就能心想事成喔! (视天气情况而定)
酒店: 4*香格里拉休闲农场或同级
- 第二天** 宜兰 (1H15M) 台北 (早: 酒店 / 午: 自理 / 晚: 自理)
早餐后, 前往游览:
【金车葛玛兰酒厂】这是金车企业在宜兰设立的体验式工厂, 独特的城堡式建筑群, 周边与自然共存的友善环境, 城堡内各式最先进的酿酒机具以及大型酒窖加上独特的酿造技术, 使台湾生产的威士忌酒逐渐打开国际知名度。(品酒自费)
【九份老街】山坡缓缓向上的九份老街, 狭小街道汇聚各式店家, 传统美食香气扑鼻, 一定要品尝芋圆、肉圆、草仔粿等九份经典小食。
【十分老街】老街上的饮食店、天灯工艺品店依旧人潮满满, 也是国际游客拜访台湾必访之景点, 您还可以自费选择不同颜色的天灯用毛笔写下心愿并施放天灯。
【西门町商圈】有许多著名的地标及商场, 像是 IG 打卡景点的彩虹地景、拥有 100 多年历史的西门红楼, 还有多样美食聚集在此, 如台式料理、美式料理、饮料冰品、咖啡厅、酒吧等各式餐点。
酒店: 4*台北德立庄或同级
- 第三天** 台北 (早: 酒店 / 午: 台湾料理 / 晚: 自理)
早餐后, 前往游览:
【DIY 凤梨酥】华人世界第一品牌糕点伴手礼, 您可以在此品尝台湾著名的凤梨酥及体验 DIY 制作的乐趣。
【中正纪念堂】展示蒋介石生平事迹文物, 顶楼则为蒋介石铜像, 两旁驻守着卫兵。除了纪念楼外, 中正纪念堂前的广场也是台北市的文艺中心。
【台北 101 购物中心】这里是台湾最顶级的奢华购物场所之一, 汇聚了全球知名精品品牌、美食餐厅与生活风格店铺, 无论是逛街购物还是享受精致用餐, 都能获得高品质的体验。
【五分埔】这里是寻找当季流行服饰的好地方, 不但贩卖服饰的商家众多, 款式从日本、韩国到泰国, 应有尽有, 让你看得眼花缭乱、目不转睛。
【饶河夜市】台北大型的观光夜市之一, 夜市内容琳琅满目, 除了小吃外, 各种日用百货如服饰、皮鞋与金饰等亦物美价廉, 是游客必到之地。
酒店: 4*台北德立庄或同级
- 第四天** 台北 (早: 酒店 / 午: 自理 / 晚: 自理)
早餐后, 自由活动探索台北市。
酒店: 4*台北德立庄或同级
- 第五天** 台北 (1H) 桃园 - 吉隆坡 (早: 酒店 / 机上用餐)
早餐后, 送往机场乘搭客机返回美丽家园。

购物站: 灵芝 / 天禄 / 茶叶

以上行程仅供参考, 最后安排以当地旅社为准*以上酒店将以当地等级为准



Shining With You Around The World
伴 您 照 耀 全 球

Kuala Lumpur (KKKP 2017)
No. 10-1, Jalan Khoo Teik Ee,
Off Jalan Imbi, 55100 Kuala Lumpur.
☎ **03 - 97795509**
03 - 21446888
🌐 www.goldendeluxe.com.my
f [fb/GoldenDeluxeTravel](https://www.facebook.com/GoldenDeluxeTravel)

TOUR CODE: TPES

5 DAYS 4 NIGHTS LEISURE AT TAIPEI

- DAY 01 KUALA LUMPUR – TAOYUAN (1H30M) YILAN (MOB / L: Own Arrange / D: Aboriginal Cuisine)**
Assemble at Kuala Lumpur International Airport, check in for flight departure to Taoyuan. Upon arrival, proceed to Yilan check in:
【Shangrila Leisure Farm】 Located 250 meters above sea level in the foothills of Dayuan Mountain in Dongshan Township of Yilan County. The annual average temperature is a comfortable 25 degrees Celsius, and the climate is mild.
Here you can experience **Shangri-La Folk Activities** such as:
【Sweet Rice Balls DIY】 In ancient times this celebration was a reminder that celebrators are now a year older and should behave better in the coming year and a symbol of family togetherness, as the rice balls represent joy and ancestral blessings all-around.
【Spinning the Top Competition】 The instructor at Shangrila Leisure Farm is ready to share with you his secret trick and lead everyone in a game of spinning the top, to see whose top can spin the longest.
【Sky Lantern】 You can write your wish on the sky lantern and sends it airborne into the sky, then the wish will come true! (Subject to weather condition)
Hotel: 4* Shangrila Leisure Farm or similar class
- DAY 02 YILAN (1H15M) TAIPEI (B: Hotel / L: Own Arrangement / D: Own Arrangement)**
After breakfast, proceed to visit:
【Kavalan Whisky】 Is a pioneering experiential factory characterized by its unique castle-like architecture. Nestled in a serene and eco-friendly environment, the distillery features state-of-the-art brewing equipment and large-scale fermentation tanks within its castle walls. (Wine tasting at own expenses)
【Jiufen Old Street】 Where you can try some famous local dishes such as Taro Sweet Potato, meat ball etc.
【Shifen Old Street】 With the marketplace surrounding the train station and the openness in which people can freely cross the track running straight through the centre of town, the marketplace area of Shifen is a great place to grab some snacks and some souvenirs. (Sky lanterns by your own expenses)
【Ximending】 A bustling district packed with fashion, street food, entertainment, and youth culture.
Hotel: 4*Papa Whale Hotel or similar class
- DAY 03 TAIPEI (B: Hotel / L: Taiwan Cuisine / D: Own Arrangement)**
After breakfast, proceed to visit:
【Vigor at Kobo Dream Factory】 Vigor winning wide praise in the Chinese world and No.1 pineapple cake and pastry gift company in Taiwan, you may also enjoy DIY activities here.
【Chiang Kai-shek Memorial Hall】 Outside the gate of Chiang Kai-Shek Memorial Hall, there are poles carrying the sign of true rightness. The architecture of Chiang Kai-Shek Memorial Hall is inspired by Tianan in Beijing.
【Taipei 101 Mall】 One of the most luxurious shopping center in Taipei, Taipei 101 offers spacious shopping experience and great varieties of worldwide brands.
【Wufenpu Shopping District】 Inexpensive clothing attracts retail traders here to shop for wholesale or retail, and many young people also come to shop because of the wide varieties of styles and fashionable designs.
【Raohe Night Market】 One of the oldest night markets in Taipei, this 600 metre path along Raohe Street in Songshan District is packed with fun and interesting night foods and snacks, quaint shops and stalls, and carnival games with prizes.
Hotel: 4*Papa Whale Hotel or similar class
- DAY 04 TAIPEI (B: Hotel / L: Own Arrangement / D: Own Arrangement)**
After breakfast, free at own leisure to explore Taipei.
Hotel: 4*Papa Whale Hotel or similar class
- DAY 05 TAIPEI (1H) TAOYUAN – KUALA LUMPUR (B: Hotel / MOB)**
After breakfast, transfer to the airport for a flight back to Kuala Lumpur with sweet memories.

Shopping Stop: Lingzhi / Tianlu / Tea

*The above itinerary is subject to change upon final discretion of local land operator*Above Hotel rate are based on Local Standard*